
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 116
Kan ministeren redegøre for, om den interne arbejdsgruppe har diskuteret, at en lang 
række af de gebyrer og udfordringer, som pålægges danske foreninger, ville blive elimine
ret ved implementeringen og brugen af en digital løsning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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